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					Deepen your knowledge in several computational design softwares and topics such as Grasshopper, Rhino3D, Artificial Intelligence, Python and many more!
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					Our Building System Specialist title will allow you to explore the potential of parametric design, data driven processes and AI-powered design tools. Curious?	
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					CONSULTANCY
				
                	

                

				
					Looking to elevate your company’s computational capabilities? Reach out to us today to start a conversation about how we can help you with unique solutions.
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					COMPANY SUPPORT
				
                	

                

				
					We tailor our training and development plans to harness the full potential of your team, focusing on areas such as computation, parametric design, and software to ensure your talent thrives and excels.
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					BLOG / LEARNING
				
                	

                

				
					Keep up with the latest industry news, gain valuable knowledge from our tips and tricks articles, and mark your calendars for the upcoming workshops!
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					SOFTWARE LICENCES
				
                	

                

				
					We are authorized resellers for the following licenses: Rhino3D, Lands Design and VisualARQ. With each purchase, we offer a free 90-minute training course.
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				BUY NOW

			
            			
				VisualARQ
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				BUY NOW

			
            			
				LandsDesign
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				BUY NOW

					
			
				Take your BIM skills to the next level with our licenses! We offer a free 90-minute course with every purchase to help you get started. Do not miss it!

			

		

	





 

Alois Rosenfeld

Architect, Bauart-CH 
“While being able to strengthen BIM competences, I learned new ways of working, thus allowing me to push further the realm of possibilities. I am quicker and more effective to explore many design variations.”




 

Rosalie Holzinger

BIM modeler – Sersa Group, Switzerland
“The course was an incredible journey and made me discover new aspects of myself. It was a big enrichment and a great experience that will last and influence not only my future work but also my personal development.”




 

Laura Amoretti

Architect, Vischer Architects, Switzerland 
“I attended a 1-day AI course and the experience was nothing but positive. Lots of new inputs and tricks, with well graded breaks in between to internalize the new knowledge. Depending on the course, you need to have prior knowledge. But Nora and Andrés make it enjoyable, interesting and well structured, and the time flies by. I recommend it!”




 

Krasimir Georgiev

Architect- Georgiev Architecture, Bulgaria
“For me, playing in PAZ became intertwined with my life. going down a new and unfamiliar path sounds scary and extreme, but once you board THE spaceship PAZ, you fly higher and higher. My stay on thE PAZ ship was one of the most beautiful and challenging experiences.”




 

Manuel Emmenegger

Digital enthusiast- BIMDO, Switzerland
“It was an extraordinary time with you Nóra and Andrés. I learned more than Grasshopper from you. Before I started the BSS-title I had ideas, now I have a system and methods to implement these ideas.”




 

Guy Shavit

Environmental Engineer- Israel
“Your course is unique in many aspects. The level of teaching and the way you introduce the material to the student. Your knowledge, the way of learning, Good energy, professionality, empathy are a stable structure and supportive environment to every student.”




 

Christian Eichhorn

BIM & Digitalisierung- SSA, Switzerland 
“The project brought me a lot. Not just in terms of parametrics and how Grasshopper works. But for the overall understanding of a project and the connections.”




 

Christof Räss

Head of Digitization – Archipel, Switzerland 
“The BSS track was an educational training. PAZ manages to teach the concept of parametric design and system in a fun and exciting way. Thank you PAZ for your passion and motivating way!”




 

Sebastian Lieb

Structural timber engineer, Pirmin Jung, Switzerland
“With the PAZ learning method, I quickly progressed and gained an understanding of the parametric way of thinking. It was great for me that I could flexibly schedule my training alongside my working hours.”




 

Bart Jeurissen

BIM manager, senior engineer – VAN AKEN, Netherlands
“I want to thank PAZ Academy (Nora and Andrés) for this great course. This knowledge will be great value in our future working method as an architectural firm,”




 

Youri van den Heiligenberg

Architect designer – VANAKEN, Netherlands
“Truly went from seeing only hieroglyphs and entangled wires to understanding what they do and how to decipher them. I think the course really set us on the right track for the development of scripts based in reality!”




 

Marina Smirnova

Architect, Researcher, GCG architects, France
“The BSS is an essential training to have access to the unlimited design tool such as grasshopper inside the BIM software. it provided not only with a deep understanding of visual scripting but also with methods of organizing your work.”




 

Tobias Künzle

Leuenberger Architects, Switzerland 
“Very good and visionary training regarding digital planning. High level of expertise available.”
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PAZ KENNENLERNEN UNSERE KURSE








Unsere Dienstleistungen
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            WORKSHOPS

            

          

          
			Vertiefen Sie Ihr Wissen in verschiedenen Computerdesign-Softwareprogrammen und Themen wie
          	Grasshopper, Rhino3D, Künstliche Intelligenz, Python und vielen mehr!
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            BSS TITEL

            

          

          
Mit unserem Titel „Building System Specialist“ können Sie das Potenzial von parametrischem Design, datengesteuerten Prozessen und KI-gestützten Designtools erkunden. Neugierig?
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            BERATUNG

            

          

          
Möchten Sie die Rechenkapazitäten Ihres Unternehmens verbessern? Kontaktieren Sie uns noch heute, um ein Gespräch darüber zu beginnen, wie wir Ihnen mit einzigartigen Lösungen helfen können.
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            SUPPORT

            

          

          
Wir passen unsere Schulungs- und Entwicklungspläne so an, dass sie das volle Potenzial Ihres Teams ausschöpfen. Dabei konzentrieren wir uns auf Bereiche wie Berechnung, parametrisches Design und Software, um sicherzustellen, dass Ihre Talente sich entfalten und herausragende Leistungen erbringen.
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            BLOG / LERNEN

            

          

          
Bleiben Sie über die neuesten Branchennachrichten auf dem Laufenden, gewinnen Sie wertvolles Wissen aus unseren Artikeln mit Tipps und Tricks und markieren Sie sich die bevorstehenden Workshops im Kalender!
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            SOFTWARE-LIZENZEN

            

          

          
Wir sind autorisierte Wiederverkäufer für die folgenden Lizenzen: Rhino3D, Lands Design und VisualARQ. Zu jedem Einkauf bieten wir eine kostenlose 90-minütige Schulung an.
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		AUTORISIERTE HÄNDLER
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				KAUFE JETZT

			
            			
				VisualARQ
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				KAUFE JETZT

			
            			
				LandsDesign

				[image: Lands Design]

				KAUFE JETZT

					
			
				Bringen Sie Ihre BIM-Kenntnisse mit unseren Lizenzen auf die nächste Stufe! Ausserdem bieten wir bei jedem Kauf einen kostenlosen 90-minütigen Kurs an, um Ihnen den Einstieg zu erleichtern.

			

		

	








 

Alois Rosenfeld

Architect, Bauart-CH  
“Während ich die BIM-Kompetenzen stärken konnte, lernte ich neue Arbeitsweisen kennen und konnte so den Bereich der Möglichkeiten noch weiter ausbauen. Ich kann viele Gestaltungsvarianten schneller und effektiver erkunden.”




 

Rosalie Holzinger

BIM-Modelliererin – Sersa Group, Schweiz 
“Der Kurs war eine unglaubliche Reise und liess mich neue Aspekte an mir selbst entdecken. Es war eine grosse Bereicherung und eine grossartige Erfahrung, die nicht nur meine zukünftige Arbeit, sondern auch meine persönliche Entwicklung beeinflussen wird.”




 

Laura Amoretti

Architekt, Vischer Architekten, Schweiz
“Ich habe an einem 1-Tag AI-Kurs teilgenommen und die Erfahrung war nur positiv. Viele neue Inputs und Tricks, mit gut verteilten Pausen inzwischen um die neue Kenntnisse zu assimilieren. Je nach Kurs muss man Vorkenntnisse haben. Aber Nora und Andrés machen das angenehm, interessant und gut strukturiert, und die Zeit fliegt. Ich empfehle es weiter!”




 

Krasimir Georgiev

Architekt – Georgiev Architecture, Bulgarien 
“Sich auf einen neuen und unbekannten Weg zu begeben, klingt beängstigend und extrem, aber sobald man an Bord des Raumschiffs PAZ geht, fliegt man höher und höher. Mein Aufenthalt auf dem PAZ-Schiff war eine der schönsten und herausforderndsten Erfahrungen.”




 

Manuel Emmenegger

Digital-Enthusiast – BIMDO, Schweiz 
“Es war eine aussergewöhnliche Zeit mit euch, Nóra und Andrés. Ich habe mehr als nur Grasshopper von euch gelernt. Bevor ich mit dem BSS-Titel begann, hatte ich Ideen, jetzt habe ich ein System und Methoden, um diese Ideen umzusetzen.”




 

Guy Shavit

Umweltingenieur – Israel 
“Euer Kurs ist in vielerlei Hinsicht einzigartig. Das Niveau des Unterrichts und die Art und Weise, wie ihr den Studenten den Stoff nahebringen. Eures Wissen, die Art des Lernens, die gute Energie, die Professionalität und das Einfühlungsvermögen sind eine stabile Struktur und ein unterstützendes Umfeld für jeden Studenten.”




 

Christian Eichhorn

BIM & Digitalisierung- SSA, Schweiz
“Das Projekt hat mir sehr viel gebracht. Nicht nur in Bezug auf Parametrik und wie Grasshopper funktioniert. Sondern für das gesamte Verständnis eines Projektes und die Zusammenhänge.”




 

Christof Räss

Leiter Digitalisierung – Archipel, Schweiz
“Der BSS Titel war eine lehrreiche Ausbildung. PAZ schafft es, spielerisch und auf eine spannende Art und Weise, das Konzept des parametrischen Designs und Systems zu vermitteln. Danke PAZ für eure Leidenschaft und motivierende Art!”




 

Sebastian Lieb

Holzbauingenieur, Pirmin Jung, Schweiz 
“Mit der PAZ-Lernmethode habe ich schnell Fortschritte gemacht und ein Verständnis für die parametrische Denkweise gewonnen. Für mich war es toll, dass ich die Ausbildung flexibel mit meinen Arbeitszeiten vereinbaren konnte.”




 

Bart Jeurissen

BIM Manager, Senior Engineer – VAN AKEN, Niederlande 
“Ich möchte der PAZ Academy (Nora und Andrés) für diesen grossartigen Kurs danken. Dieses Wissen wird für unsere zukünftige Arbeitsweise als Architekturbüro von grossem Wert sein”




 

Youri van den Heiligenberg

Architekt und Designer – VANAKEN, Niederlande 
“Ich habe nicht mehr nur Hieroglyphen und verschlungene Drähte gesehen, sondern wirklich verstanden, was sie bedeuten und wie man sie entschlüsselt. Ich denke, der Kurs hat uns wirklich auf den richtigen Weg für die Entwicklung von Skripten gebracht, die auf der Realität basieren!”




 

Marina Smirnova

Architektin, Forscherin, GCG Architectes, Frankreich 
“Das BSS ist eine unverzichtbare Ausbildung, um Zugang zu einem unbegrenzten Designwerkzeug wie Grasshopper in BIM-Software zu haben. Es vermittelte nicht nur ein tiefes Verständnis des visuellen Skriptings, sondern auch Methoden der Arbeitsorganisation.”




 

Tobias Künzle

Leuenberger Architekten, Schweiz
“Sehr gute und visionäre Schulung hinsichtlich digitales Planen. Hohes Fachwissen vorhanden.”
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                        ESTAMOS EN PAZ CENTRAL

                        WIR SIND IM PAZ CENTRAL

                    

                    
                        
                            PAZ - Parametric Academy Zurich GmbH

                            Niederdorfstrasse 77, 

                            CH - 8001 Zurich 
                        
                        
                            +41 44 243 6216

                            info@pazacademy.ch

                            www.pazacademy.ch
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